
Explora Journeys מודיעה על מינויה של Anna Nash לנשיאה
/https://www.cruisein.co.il/%d7%97%d7%93%d7%a9%d7%95%d7%aa/explora-journeys-%d7%9e%d7%95%d7%93%d7%99%d7%a2%d7%94-%d7%a2%d7%9c-%d7%9e%d7%99%d7%a0%d7%95%d7%99%d7%94-%d7%a9%d7%9c-anna-nash-%d7%9c%d7%a0%d7%a9%d7%99%d7%90%d7%94

Page: 1

ANNA NASH מודיעה על מינויה של EXPLORA JOURNEYS
לנשיאה

Posted on 9 בספטמבר by 2024 דפנה וייס

בתפקידה החדש כנשיאת Explora Journeys, היא תהיה אחראית להניע את החזון האסטרטגי ויוזמות הצמיחה של
Aman המותג. לאחרונה שימשה כמנהלת מסחרית ראשית בחברת האירוח
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Explora Journeys מינתה את Anna Nash לנשיאת החברה, כפופה ישירות לפיירפרנצ'סקו ואגו, יו"ר בכיר,
.MSC חטיבת השייט של קבוצת

ל- Anna Nash קריירה יוצאת דופן המשתרעת על פני שני עשורים במותגי אירוח יוקרתיים. לאחרונה, היא שימשה
כמנהלת מסחרית ראשית ב-Aman, שם היא מילאה תפקיד מרכזי בעיצוב האסטרטגיות המסחריות העולמיות של
החברה ובהרחבת המותג. במהלך עשר שנות כהונתה ב-Aman היא גם כיהנה בתפקיד סמנכ"לית השיווק ומנהלת
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.Orient-Express -ו Rosewood Hotels -עבדה גם ב Aman -התקשורת הראשית. לפני שהצטרפה ל

Pierfrancesco Vago, יו"ר בכיר של חטיבת השייט של MSC Group, אמר: "אנו שמחים לקבל את פני Anna Nash ב
-Explora Journeys, המומחיות המוכחת שלה בתעשיית האירוח היוקרתית, יחד עם יכולות המנהיגות יוצאות הדופן

שלה יעזרו לנו להבטיח שהמותג שלנו יהיה גלובלי ומוכר ככל שאנו ממשיכים להציב סטנדרטים חדשים בנסיעות
יוקרה".

Anna Nash הוסיפה: "אני גאה להצטרף ל-Explora Journeys ברגע כה מרכזי בצמיחתה ובהתפתחותה. המסירות של
המותג להגדרה מחדש של חווית השייט היוקרתית באוקיינוס היא מעוררת השראה, ואני מצפה לעבוד בשיתוף

פעולה הדוק עם מר ואגו והצוות המוכשר כדי להמשיך לבנות על החזון הזה ".
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